
Motie Warmtenet in Angerlo

De gemeenteraad van Zevenaar, in vergadering bijeen op 21 september 2022, gehoord de 
beraadslagingen over agendapunt 11. Z/22/420725 Raadsvoorstel Beschikbaar stellen 
bestemmingsreserve voor het Uitvoeringsprogramma Duurzaamheid – extra inzet 

Constaterende dat:

1. Het uitvoeringsprogramma waarvoor in dit raadsvoorstel geld beschikbaar wordt gesteld 
bestaat uit de onderdelen 1) Energietransitie – samenleving 2) Energietransitie – eigen 
organisatie 3) Warmtetransitie – samenleving;

2. Wijk van de toekomst: Angerlo aardgasvrij onderdeel uitmaakt van het 
uitvoeringsprogramma 3) Warmtetransitie – samenleving;

3. In september 2021 de gemeenteraad het Wijktransitieplan Angerlo Aardgasvrij heeft 
vastgesteld;

4. Aansluitend hierop in Angerlo is gestart met het opstellen van een Wijkuitvoeringsplan, op 
basis waarvan de definitieve keuze gemaakt wordt voor het warmtealternatief in het dorp en 
het moment waarop aardgas wordt afgesloten;

5. Het Wijkuitvoeringsplan samen met inwoners en gebouweneigenaren wordt opgesteld; 
6. Er een projectteam is samengesteld met de naam Angerlo Aardgasvrij met daarin 

vertegenwoordigers van de inwoners vanuit de Dorpsraad en de Coöperatie Angerlo 
Duurzaam, woningcorporatie Plavei en de gemeente Zevenaar die zich buigen over de 
planning en vooruitgang van het project.

Overwegende dat:

1. Het afsluiten van aardgas en het aardgasvrij maken van Angerlo ingrijpende gevolgen kan 
hebben voor de inwoners en bedrijven in Angerlo;

2. Het beschikbare budget ad. 450.000 voor de komende jaren is bedoeld om de voortgang van 
het project niet in gevaar te brengen en de extra kosten voorlopig te dekken;

3. Er nog geen draagvlak onderzoek heeft plaatsgevonden onder alle inwoners van Angerlo met 
de vraag of zij in een warmtenet de beste oplossing zien voor de toekomst;

4. Niet alle inwoners vertegenwoordigd zijn (of zich vertegenwoordigd voelen) in de 
afspiegeling van het projectteam en/of een bijdrage kunnen leveren aan het opstellen van 
het Wijkuitvoeringsplan. 

Roept het college op:

1. Een draagvlak onderzoek te doen onder de inwoners van Angerlo over de komst van een 
eventueel warmtenet en dat op basis van de resultaten van dit draagvlakonderzoek 
definitief wordt bepaald of een warmtenet de beste oplossing blijkt voor het 
energievraagstuk;

2. Indien een warmtenet de beste oplossing blijkt, de inwoners van Angerlo te garanderen dat 
zij inspraak krijgen over de warmtelevering en dat de koppeling tussen de gasprijs en de prijs 
voor warmte via een warmtenet komt te vervallen. 

en gaat over tot de orde van de dag.



Zevenaar, 21 september 2022

Peter Pollmannn D66

Deze motie is aangenomen in de vergadering van 21 september 2022

Voor stemden leden van de fracties: Lokaal Belang, CDA, D66, SP, Sociaal Zevenaar en ONS Zevenaar 
(14)
Tegen stemden leden van de fracties: WijZZ, PvdA, VVD en Groenlinks (10)

 
De griffier De burgemeester
I.M.  van Dijk L.J.E.M. van Riswijk

Rectificatie 19 oktober 2022:

De stemming is op 21 september jl. niet rechtsgeldig verlopen, omdat er twee keer gestemd is. De 
uitslag van de eerste stemming is derhalve geldig:

De motie is VERWORPEN in de vergadering van 21 september 2022, met de aantekening dat de 
fractie van het CDA voor had willen stemmen.

Voor stemden de leden van de fracties: Lokaal Belang, D66, SP, Sociaal Zevenaar en 
ONS Zevenaar (10)
Tegen stemden de leden van de fracties:  CDA, WijZZ, PvdA, VVD en GroenLinks (14)

De griffier De burgemeester
I.M.  van Dijk L.J.E.M. van Riswijk


